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 Словачки премијер Роберт Фицо изјавио је данас да је за Словачку прихватљив
пројекат Европе "у више брзина", али само као допунски модел за оне земље које желе
да крену напред, а да их остале чланице Европске уније не коче, а не да то постане
правило и у кључним темама.

  - Ми смо се увек залагали и залагаћемо се за договор свих земаља чланица. Модел
појачане сарадње треба да буде само допунски модел каданеке земље желе да крену
напред, а друге земље за то нису заинтересоване. Било би веома опасно ако би то (ЕУ у
више брзина) постало главни модел сарадње - казао је данас Фицо посланицима
Европског одбора Парламента Словачке.

  

Фицо је нагласио да Европа "у више брзина" коју из Вишеградске група категорично и
потпуно одбија само Пољске, означавајући је за пројект нових подела у Европи и крај ЕУ,
не сме да обувата заиста важне области.

  

- Вишеградска група не може да буде за нас замена за ЕУ. ЕУ је број један за нас. Не
можемо да идемо против наших циљева само због тога да постигнемо консензус у
Вишеградсакој групи - казао је Фицо о поделама у Вишеградској групи око изласка ЕУ из
кризе.
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Иако је пољска премијерка Беата Шидло запретила да неће потписати декларацију на
предстојећем јубалираном самиту ЕУ овог викенда у Риму, уколико у њој не буду четири
пољска и вишеградска приоритета, међу њима и јединствена ЕУ уместо Европе "у више
брзина", Фицо је данас изјавио да су формулације предлога декларације прихватљиве.

  

- Верујем да ће и Пољска бити тамо где је увек била, на страни ЕУ. Словачка нема
примедбе на предлог Римске декларација јер је у њој много ствари из декларације коју је
усвојила Вишеградска група - рекао је Фицо.

  

(Бета)
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